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I. informácia

Vás pozývajú na

diskusné fórum pre zodpovedné samosprávy

22. apríl 2022
Bratislava, Hotel SAFFRON****

DAJÚ SA 
CESTY STAVAŤ 
UDRŽATEĽNE?



V mene organizátorov si Vás dovoľujeme pozvať na diskusné fórum pre zodpoved-
né samosprávy „Dajú sa cesty stavať udržateľnejším spôsobom?“ Predstavíme 

Vám fakty o tom, že kvalitné, bezpečné a dlhodobo udržateľné vozovky s minimálnymi 

nákladmi na údržbu aj po rokoch intenzívneho používania je možné postaviť aj na Slo-

vensku z lokálnych slovenských materiálov a s možnosťou 100 % recyklácie po ukon-

čení životnosti. Predstavíme Vám technológiu výstavby cemento-betónových vozoviek 

najlepšími na Slovensku pôsobiacimi stavebnými fi rmami, ktoré majú dlhoročné skú-

senosti s touto technológiou. Zároveň Vám ukážeme, že stará „panelka“ D1 z Brna do 

Prahy nemá nič spoločné so súčasnou technológiou. Ukážeme, že náklady na výstavbu 

betónových ciest a cyklotrás sú porovnateľné z nákladmi na výstavbu vozoviek s iných 

materiálov a práve minimálne náklady na ich údržbu Vám dovolia ušetriť prostriedky 

na ďalšie investície v budúcnosti. Ukážeme Vám príklady už realizovanej infraštruktúry 

z betónu na Slovensku a odborníci z Poľska, Čiech a z Nemecka Vám predstavia ako sa 

stavajú cesty u našich susedov. Veríme, že Vás prezentácie zamerané na uvedené témy 

zaujmú a budeme sa tešiť na stretnutie s Vami v Bratislave alebo v online prostredí. 

1. Výhody betónových vozoviek
a prečo ich stavať na Slovensku

2. Realizácie existujúcich projektov
najlepšími fi rmami v Slovenskej republike

3. Kvalitné vozovky v betóne u susedov
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